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1. Tagosítási kérelmek tárgyalása
9 új tagosodási kérelem érkezett.
Az Elnökség döntött a tagosodni kívánó személyekről.

Határozat 2021/16.

Az Elnökség 5 igen, 0 nem szavazattal és 0 tartózkodás mellett minden tagosodási
kérelmet elfogadott.

2. Pénzügyek
Dobos Csenge (elnök) elmodta, hogy pénzügyileg jelen pillanatban veszteséges az egyesület,
de ha 2021. december 31-ig mindenki befizeti a tagsági díjat a volt tagok közül, akkor nem
leszünk azok. A jelen tagsági időszakban eddig kilencvenketten tagosodtak, ha ebben az évben
további 80 ember befizeti a tagdíjat, akkor nem leszünk veszteségesek, ez egyben azt is jelenti,
hogy az egyesület megtarthatja a közhasznú státuszát. A helyi bizottság között van olyan, ahol
beszedtek minden tagdíjat és van, ahol még a beszedés folyamatban van, mert vannak akik még
csak most tagosodnak.

Dobos Csenge (elnök) arra is felhívta a figyelmet, hogy a 2021-es évre vonatkozó pénzügyi
táblázatokat még nem minden helyi bizottság töltötte ki. Szükséges, hogy minél hamarabb
kitöltsék, hogy lássuk minden számolásunk rendben van-e. Nem szabad elszámolnunk, mert
ezen múlhat az egyesület közhasznú státusza.

Dobos Csengében (elnök) felmerült a kérdés, hogy az ELTE Helyi Bizottság szervez-e részvéte-
li díjas eseményt ez azért fontos, mert nyereségként csak a tagdíj és részvételi díj könyvelhető el.

Juharos Eszter Diána (ELTE Helyi Bizottság elnök) válaszolt neki elmondta, hogy jelenlétiben
megtartani eseményeket valószínűleg nem fognak tudni, viszont online feladatmegoldó verse-
nyent szeretnének. Ezen azonban nem tudnak beszedni részvételi díjat.

Dobos Csenge (elnök) kiemelte, hogy szervezhet a többi helyi bizottság is eseményeket nyu-
godtan, de természetesen figyelembe véve a korlátozásokat és az aktuális helyzetet. Az ELTE
Helyi Bizottság eseményének részleteit a helyi bizottság elnöksége majd megbeszéli. Megálla-
pítja, hogy mindenkinek keményen kell dolgoznia az év utolsó hónapjában, hogy elfogadható
évet zárhassunk.

Juharos Eszter Diána (ELTE Helyi Bizottság elnök) és elnöksége fog posztolni arról, hogy ne
felejtsék el befizetni a tagdíjat, ha el lett fogadva a tagosodási kérelmük. Felhívja a figyelmet,
hogy ezt a többi helyi bizottság is mindenképpen tegye meg.
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3. Országos programok
• Téli Iskola (TISK):

Szakállas Nikolett (szakmai programfelelős) bekérte az ajánlatott a busz társaságtól és a
Paksi Atomerőműtől.

Dobos Csenge (elnök) megkérdezte, hogy tudunk-e már időpontot foglalni az erőműbe.

Szakállas Nikolett (szakmai programfelelős) elmondta, hogy időpontot foglalni csak janu-
árban tudunk, azonban a jelentkezést el kell indítani decemberben.

Dobos Csenge (elnök) emlékezteti a jelenlevőket, hogy le akart adni egy pályázatot az
MVM-hez, hogy támogassák az eseményt. Azonban rosszul működik az oldaluk, így
egyenlőre nem tudott pályázni. Mivel lesz kirándulás is, de pályázati pénz nincsen egyen-
lőre, így drágább lesz a Téli Iskola. A részvételi díj 2500 forint tagoknak és 4500 forint
nem tagoknak.

Szakállas Nikolett (szakmai programfelelős) tájékoztatta a jelenlevőket, hogy mivel Bu-
dapestről indulunk Paksra, így a vidékieknek csütörtök délután vagy legkésőbb este fel
kell jönnie Budapestre.

A vidéki helyi bizottságok képviselői elmondták, hogy szerintük jó ötlet már csütörtökre
szerezni szállást. Lesz rá igény.

Dobos Csenge (elnök) hozzáfűzte, hogy annak aki nem jön Paksra, olcsóbb lesz a részvé-
tel, hiszen csak az előadásokat tudja meghallgatni.

Szűcs Máté (programfelelős) megemlítette, hogy Rábóczki Bence (ELTE Helyi Bizottság
programfelelős) azt mondta, hogyha szólunk az erőműnek, akkor valószínűleg lesz lehető-
ség arra, hogy egy fizikus vezessen minket körbe.

Dobos Csengének (elnök) annyi kérése van az időpontfoglalással kapcsolatban, hogy olyan
vezetett programra foglaljunk időpontot, ahol megyünk az erőmű üzemi területére is.

Szakállas Nikolett (szakmai programfelelős) elmodta, hogy Jeges Viktor Péter (Ellenőrző
Bizottság elnök) küldött kollégiumokat, amelyeket meg lehet keresni, szállás ügyben. A
tavalyi szállás nem jöhet szóba, mert rengeteg volt rá a panasz.
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A vidéki helyi bizottságok képviselői egyetértetek, hogy fontos, hogy olcsó legyen, mivel
ki kell fizetniük az utazást és a részvételt is, ami már egy egészen jelentős összeg együtt.

Dobos Csenge (elnök) jelezte, hogy megpróbáljuk megoldani, hogy olcsó legyen, ezért is
keressük meg először a kollégiumokat a szállás kapcsán.

• Discord:
Az ELTE Helyi Bizottsága szeretné az általuk használt Discord szerverre meghívni a többi
helyi bizottság tagjait is. A Discord szerveren szoktak játszani és beszélgetni. Várják,
hogy a többi helyi bizottság tagjai is csatlakozzanak. Szoktak lenni játékestek, vannak
role-ok és chat szobák. Juharos Eszter Diána (ELTE Helyi Bizottság elnök) küld meghívót
az összes helyi bizottságnak.

• Balaton Summer School (BSS):

Sarus Balázs (titkár) jelezte a jelenlevőknek, hogy elkészült az előadók és támogatók gyűj-
tésére szolgáló táblázat.

Szűcs Máté (programfelelős) kérte, hogyha a helyi bizottságok tudnak ajánlani űrkuta-
táshoz kapcsolodó előadókat, akik szívesen venénnek részt az Űrkutatás és űrtechnológia
témájú Balaton Summer School-on akkor szóljanak.

Szigeti Balázs Endre (Ellenőrző Bizottság tag) felvetette, hogy az oktatókat is érdemes
lehet megkérdezni, mit gondolnak kiket lenne még érdemes meghívni. Főleg arról érdemes
náluk érdeklődni, hogy nemzetközi körökből kit érdemes megkeresni/meghívni előadni a
BSS-re.

Szakállas Nikolett (szakmai programfelelős) felvetette, hogy abban az esetben ha nincsen
elég előadó, akkor energetikával foglalkozó kutatókat/oktatókat is meg lehet keresni.

Csillag Barnabás Gellért (honlapfelelős) tette fel a kérdést, hogy lehet-e plazma kutatás-
sal foglalkozókat is javasolni a Téli Iskolára?

Dobos Csenge (elnök) azt felelte, hogy lehet plazma kutatással foglalkozókat is javasolni,
de lehetőleg ne csak Budapestről érkező és plazma kutatással foglalkozó előadók legyenek.

4. Médiamegjelenések
Vigh Benjámin (médiakoordinátor) szerint a tervezett megjelenések nem igazán változtak. Az
eddigiekhez képest nem igazán tervezünk több média megjelenést.
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Szakállás Nikolett (szakmai programfelelős) jelezte, hogy a TISK poszter, valamint az informá-
ciók lassan elkezdhetnek kiszivárogni a honlapokra és a közösségi média felületekre.

5. Informatikai fejlesztések, honlap
Dobos Csenge (elnök) informálta a jelenlevőket, hogy működik a nyomtató.

Dobos Csenge (elnök) elmondta, hogy Tanács Gerda (rendes tag) megkereste, hogy ért vala-
mennyire a webdesignhoz és, ha igény van rá megpróbálná megcsinálná a honlapot. A későb-
biekben még egyeztetni fognak ebben a kérdésben.

Sarus Balázs (titkár) megjegyezte, hogy helyre kell hozni az irodai gépet, kell rá valamilyen
operációs rendszer linux, windows akármi csak működjön.

6. Egyebek
Dobos Csenge (elnök) azt kérte mosogasson mindenki és takarítson az irodában.

Dobos Csenge (elnök) ezen felül felvetette, hogy legyen egy az ELTE Helyi Bizottsággal közös
tagosítási terv, hogy minél egyszerűbben jöhessenek tagosodni a megadott napokon az emberek.

Dobos Csenge 15:19-kor lezárta az ülést.

Budapest, 2021. november 26.

Dobos Csenge Sarus Balázs
Elnök Titkár
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